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From:

Sent: Wed 9/2/2020 1:32:34 PM

Subject: RE: Kamerdebat Q&As

Received: Wed 9/2/2020 1:32:35 PM

Ik zou antwoorden dat de genoemde punten bekend zijn en benoemd in onze memo. croet | ERD
trom: IEEEESN IEEE vr. i>

Sent: woensdag 2 september 2020 14:13

To: JERE JE iv. SEER v.01;
5 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: FW: Kamerdebat Q&As

Krijg net deze conceptbrief van GGD GHOR doorgestuurd die ze aan de minister gaan sturen omtrent de

Coronamelder.

Belangrijk punt zijn hun bedenkingen bij de nauwkeurigheid van de app/bluetooth irt het handelingsperspectief (dat
uit de LCI-richtlijn gaat volgen). De juridische aspecten waren mij ook duidelijk, dus dit heb ik benoemt in onze

conceptmemo voor VWS.

Zien jullie nog andere strategische punten die wij nu over het hoofd zien bij de aanpassing van de richtlijn?

Groet,

5.1.2e

From:IEXECNINNMEERECNN© minvws.nl>
Sent: woensdag 2 september 2020 14:03

To: EEL < rivm.nl>

Subject: FW: Kamerdebat Q&As

Hall deze brief stuurt de GGD GHOR NL aan de minister. Kende je deze al? Wat is jouw kijk op de genoemde punten?

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 18:35

mines. ot IEEE cgnorov> IEE
ove o>; IESE EEE :5cho:.1>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Ter voorbereiding op de dag van morgen, stuur ik bijgaand in concept de brief namens de GGD’en inzake de CoronaMelder. Een

definitieve versie volgt later vandaag.

Ons standpunt is dat de toegestuurde Q&A's in lijn dienen te zijn met bijgaande brief, dit is op meerdere plekken nu niet het geval.

Mochten er nog onduidelijkheden zijn dan hoor ik dat graag.

Met vriendelijke groet,

M&I/Partners

M&I/Partners/
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sk meevniae

Van: 5.1.26 )SEE© minvws n>
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:53

ghor.nl>; [INEEEIIN EEN @czdzhor.n>; IEEE | va /Partners

epublic.n’>;[EXECSEXER @ 2¢dchor.ni>
Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Ik heb je teksten niet doorgestuurd, heb aangegeven dat jullie nog met een reactie komen.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:40

JERI e minvws.ol>; INEXE EXE 220shorn; INNEKECNNNN
awepublic.n >; CEERI EXE ¢cdzhor.ni>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Ik zou mijn teksten vooral niet doorsturen naar je collega, want ik geef vooral aan dat ik niet weet of het klopt.
We werken hier aan antwoorden/een reactie en die komt z.s.m.

Met vriendelijke groet,

6/5/08

NEDERLAND

Zwarte Woud 2 Telefoon:

3524 SJ Utrecht Mobiel:

Website : www.ggdghor.nl Werkdagen

186131

De uitbraak van het nieuwe Coronavirus vraagt dat ook wij, in lijn met de maatregelen van de Rijksoverheid, zoveel mogelijk
thuiswerken. U kunt mij goed bereiken via e-mail of via mijn mobiele telefoon.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:15

minvws.nl>

awepublic.nt>;[EXECEXE oc cdehor.n/>
Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Lijkt me prima als EEE ier nog naar kijkt. De punten over gereedheid, de handhaving van maatregelen, de quarantaine en de

uitkomsten van de praktijktest en Uitvoeringstoets zijn wel van belang om die morgen goed in het debat te benoemen. Ik zet

voor nu deze teksten door naar mijn parlementaire collega, laat het s.v.p. z.s.m. weten als er nog zaken gewijzigd moeten

worden in de spreekteksten voor de minister.

-iE
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Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:11

EEE o minvws n>; INEEXEDEIN EXER @ ce dzhor n>; INEEXECENNEN
@wepublic.nl>;IEEXECIEXE @cdehor.ni>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

o~iEER
Eerlijk gezegd hebben wel EEEkoch nodig hiervoor.

* Bijvoorbeeld over de uitspraak of de GGD’en hier op 11 september klaar voor zijn. Ik heb deze uitspraak hier intern zo

hard nog niet gehoor.
* Hetzelfde geldt voor de opmerking dat de GGD’en weinig gebruik maken van de mogelijkheden die de WPG biedt om

naleving quarantaine te handhaven.

* Ook weet ik niet of het klopt dat je het advies krijgt om in quarantaine te gaan als je een melding krijgt. Ik hoorde

ergens dat de mensen die een melding ontvangen valgens de LCO-richtlijnen gezien worden als ‘overige contacten’. Als dat

zo is krijgen ze allen het advies om alert te blijven op klachten en zich te laten testen bij klachten en niet om in

guarantaine te gaan. Maar wederom: ik weet dit niet zeker... Of de vraag over quarantaine is een weergave van de huidige
situatie, maar dat was mij niet duidelijk uit het antwoord.

* Bijlage over factsheet: De uitkomsten van de praktijktest en de uitvoeringstoets zijn in de basis positiefCoronaMelder zal

impact hebben op de GGD’en en hier zijn tussen VWS en GGD’en afspraken over gemaakt. Hier kan ik niet iets over

zeggen aangezien ik deze afspraken niet ken,

Kortom: helaas dat de deadline zo kort is, want ik kan het niet meer voorje uitzoeken. Ik heb in ieder geval in 10 minuten op
een rijtje gezet wat ik in eerste oogopslag zag

Met vriendelijke groet,

VG/</of
G/H/O/RY
NEDERLAND

Zwarte Woud 2 Telefoon:
)

3524 S] Utrecht Mobiel:

Website : www.ggdghor.nl Werkdagen :[ci
De uitbraak van het nieuwe Coronavirus vraagt dat ook wij, in lijn met de maatregelen van de Rijksoverheid, zoveel mogelijk
thuiswerken. U kunt mij goed bereiken via e-mail of via mijn mobiele telefoon.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 14:32

Onderwerp: Kamerdebat Q&As

IEE
Deze Q&A's en Factsheet zijn input voor de minister morgen bij het Kamerdebat. Hebben jullie voor 15u een reactie voor mij?

Sorry voor deze wederom onmogelijke deadline.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
51.2e


